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RADNI PRO OBECNI PORADEK
ADOPruTVU
Jívanská 635, ]93 00, Praha - Horní Počernice, tel... 27 ] 071 661

Věc: odpověď na interpelaci ze dne 5. září20|1,

V Homích Počemicích dne 4. Íiina2011

YáŽenápaní Doušová'
dne 5. záÍí 2011 jste vznesla interpelaci, která je v ověřeném zápisu z 7 , jednání ZMČ Praha 20 zapsána
takto:

,, ...Podnětem paní Doušové ohledně dopravy u MŠ Ratibořická (jednosměrka, propojení Ratibořickó -
Běluňska) se bude zabývat Komise dopravy...

Úkot pro radního V. Čápa - po projednóní v Komisi dopravy (možnost propojení Ratibořické - Běluňske)
informovat kMČ..,

K odpovědi na Vaši interpelaci:

Váš podnět jsem předlo Ži| nazáiljovém zasedání Komise dopravy RMČ Praha 20.

Po diskusi bylo přijato následující stanovisko:

Komise dopravy realizaci nedoporučuje z nósledujících důvodů.,

- pozemek, přes kteý by ňěla novó komunikace vést patří společnosti Manhattan Development, S'r.o.
- komunikace by musela vést přes zeleň, což by znamenalo zrušit čóst parku
- realizace by byla dosti finančně nókladnó
- z hlediska provozu dopravy je toto propojení zbytečné
. do budoucna se počító s rekonstrukcí komunikace ul. Ratibořická (U Jeslí) a v této souvislosti je možné
uvažovat o odstranění květináčů, resp. zřízení podélného parkování na této komunikaci

Děkuji zaYáš zájem a věřím, žeYás tato odpověď uspokojí. V případě jakýchkoli dalších návrhů a
podnětů zejména v oblasti obecního pořádku a dopravy se na mě neváhejte obrátit.

S pozdravem

vi|émffi
radní pro obecní pořádek a dopravu


